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JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Ügyrendi és 
Stratégiai Bizottsága 2019. február 20. napján, 15:00 órakor a Városházán megtartott 
munkaterv szerinti nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 
Sólyomvári Béla  bizottság elnöke 
Farkas-Gáspár Mónika  bizottság tagja 
Koleszár Kázmér bizottság tagja 
ifj. Mohácsy István bizottság tagja 
 
Tarjáni István polgármester 
Szakadáti László alpolgármester  
dr. Kovács András jegyző  
Benedek Marianne adóügyi osztályvezető  
Mester László kommunikációs tanácsadó 
Miklós Krisztina kabineti iroda 
Győri Ferenc városgondnokság 
Galántai Zsolt ügyvezető, Viadukt Sport Kft. (1. napirendi pontnál) 
dr. Tóth Márton  ügyvezető, Média Kft. (1. napirendi pontnál) 
Hingyiné M. Ildikó óvodavezető, Benedek Elek Óvoda 
Regős Zoltánné intézményvezető, Gólyafészek Bölcsőde 
Uzonyi Edit intézményvezető, Karikó János Könyvtár 
Szádváriné Kiss Mária intézményvezető, JFMK 
Tóth Attila intézményvezető, CSSK 
Czifra Zsuzsanna Biatorbágyi Általános Iskola 
Szmuda Katalin Benedek Elek Óvoda 
Zink Olivia jegyzőkönyvvezető 
  
 
Sólyomvári Béla: Köszöntötte a megjelenteket és a bizottság új tagját, Mohácsy Istvánt. 
Megállapította, hogy a bizottság négy jelen lévő taggal határozatképes, az ülést 15:09 órakor 
megnyitotta. Lóth Gyula távolmaradását jelezte. A jegyzőkönyv hitelesítését Farkas-Gáspár 
Mónika vállalta el.  
Javasolta a kiküldött meghívóban szereplő 2.) és 6.) pontok 1.), illetve 2.) pontként való 
megtárgyalását és az így módosított napirendet tette fel szavazásra. 
 

Szavazás: 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
módosított napirendet elfogadta. 
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Végleges napirend: 
 

1) Saját tulajdonú gazdasági társaságok 2019. évi üzleti tervének jóváhagyásáról 

a. A Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervének jóváhagyásáról 

b. A Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Kft. 2019. évi üzleti tervének 

jóváhagyásáról 

2) Önkormányzati alkalmazottakat érintő bérfejlesztési javaslatról 

3) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

4) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 

5) Biatorbágy Város Önkormányzatának 2019. évi kommunikációs tervéről 

6) Beszámoló a polgármesteri hivatal 2018. évi munkájáról 

7) A Viadukt SE kérelméről 

8) MLSZ pályaépítési programjában elnyert Iharosi műfüves félpálya kivitelezésével 

kapcsolatos többletköltségekről 

9) Biatorbágyi Általános Iskola kérelméről (Szily kastély udvar felújításhoz hozzájárulás) 

10) Biai Református Gyülekezet kérelméről 

11) Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola kérelme az V. Papp Lajos Regionális 

Zongoraverseny támogatására 

12) Biatorbágyi Keresztyén Testvérgyülekezet támogatási kérelméről 

13) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló rendelet 

elfogadásáról 

 

1) Saját tulajdonú gazdasági társaságok 2019. évi üzleti tervének jóváhagyásáról 

a. A Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervének jóváhagyásáról 

Galántai Zsolt: A költségvetés tervezete tartalmilag és összegszerűen nem változott a 
novemberben tárgyalthoz képest. 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását.  
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

16/2019. (II. 20.) határozata 
 

A Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervének jóváhagyásáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 
2019. évi üzleti tervéről szóló előterjesztést és támogatja a kapcsolódó határozati javaslat 
elfogadását. 

b. A Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Kft. 2019. évi üzleti tervének 
jóváhagyásáról 

Farkas-Gáspár Mónika: A 27. oldalon megjelölt működési támogatási igény összesen 
75.668 ezer Ft. A költségvetésben viszont 70.297 ezer Ft szerepel. Mi lehet az oka? 
 
dr. Tóth Márton: A költségvetésben néhány módosítást eszközöltek a novemberben 
benyújtotthoz képest, melynek eredményeképpen a kft.-nek idei évre 75.668 ezer Ft 
működési támogatásra lesz szüksége. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását.  
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

17/2019. (II. 20.) határozata 
 

A Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Kft. 2019. évi üzleti tervének 
jóváhagyásáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágyi Közösségi 
Médiaszolgáltató Kft. 2019. évi üzleti tervéről szóló előterjesztést és támogatja a kapcsolódó 
határozati javaslat elfogadását. 

2) Önkormányzati alkalmazottakat érintő bérfejlesztési javaslatról 

dr. Kovács András: Tegnap a tárgyban kiküldésre került egy kiegészítő anyag, mely 
összegszerű ajánlást tartalmaz a bérfejlesztés megvalósulására vonatkozóan. A javaslat az 
intézményvezetőkkel egyeztetve került megfogalmazásra és célja, hogy valamennyi 
önkormányzati alkalmazott – legyen köztisztviselő, közalkalmazott, munkavállaló – 
bérfejlesztésben részesülhessen. Mindehhez két rendeletet kell megalkotnia a képviselő-
testületnek: a fenntartói pótlékról szóló rendeletet és a köztisztviselői illetményalapról szóló 
rendelet módosítását. Javasolta a bérfejlesztés forrásaként az általános tartalékkeretet 
megjelölni, mely a költségvetés tervezetében 400 millió Ft-ban került meghatározásra, tehát 
a célra megfelelő fedezetet nyújt. A bérfejlesztés teljes összege 226 millió Ft, mely a javaslat 
szerint január 1-jéig visszamenőlegesen valósulhat meg. 

Sólyomvári Béla: Kérte, a bizottság tagjai a döntés során vegyék figyelembe, hogy a 
gazdaság bármely szegletében érzékelhető a minőségi munkaerő hiánya. Ha a munkáltató 
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nem teszi meg a szükséges lépéseket, a munkavállalók idővel távozni fognak. Tekintettel 
arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és együttes szavazásra 
bocsátotta mindkét rendelettervezet elfogadását az előterjesztésben és a kiegészítő 
javaslatban foglaltaknak megfelelően, forrásként az általános tartalékkeretet megjelölve.  
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

18/2019. (II. 20.) határozata 
 

Önkormányzati alkalmazottakat érintő bérfejlesztési javaslatról 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az önkormányzati alkalmazottak 
bérfejlesztéséről szóló előterjesztést és a kapcsolódó kiegészítő tájékoztatást. A Bizottság 
támogatja a fenntartói pótlékról szóló rendelet megalkotását azzal, hogy annak 3.§ (3) 
pontjában az intézmény vezetőjének vezetői többletpótléka 80.000,- Ft/hó összegben 
kerüljön meghatározásra, továbbá a 4.§ (3) pontjában a 2019. január 1. és a 2019. 
december 31. közötti időszakra 122.467.184,- Ft keretösszeget (járulékokkal együtt) javasol 
meghatározni. Ezenfelül a bizottság támogatja a köztisztviselők illetményalapjáról szóló 
4/2017 (II.24.) önkormányzati rendelet módosítását akként, hogy a köztisztviselői 
illetményalap 55.680,- Ft-ban kerüljön megállapításra. A Bizottság mindkét rendelet 
finanszírozási forrásaként az általános tartalékkeretet jelölte meg. 

3) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

Benedek Marianne: A tájékoztatóban szerepelnek a tervezésre vonatkozó adatok, ahol 
látható, hogy a kivetéses adónemeknél az önkormányzatnak nagy mozgástere nincs. Az 
iparűzési adónál azonban tágabbak a határok, ezért emeléssel terveztek a tavalyi évhez 
képest. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta a tájékoztató elfogadását.  
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

19/2019. (II. 20.) határozata 
 

Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta és elfogadta a Biatorbágy Város 
Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztatót. 
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4) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 

Szakadáti László: Bár az előterjesztéshez kapcsolódó táblázatban 110 millió Ft szerepel a 
szükségszerűen elvégzendő feladatok költségigényeként, a jelenlegi költségvetés tervezete 
30 millió Ft-ot szán a nyári karbantartási feladatokra. A hét folyamán valamennyi bizottság 
támogatta a keretösszeg 50 millió Ft-tal történő megemelését, emellett biztonsági okokból 
felmerült a játszóterek felújításának, karbantartásának, állagmegóvásának kérdése is, 
melyhez további 15 millió Ft-ra lenne szükség. Kérte, hogy a bizottság támogassa a más 
bizottságok által tett javaslatokat. 
 
Koleszár Kázmér: A költségvetés tervezetében a feladatra megjelölt 30 millió Ft 
keretösszeget rendkívül alacsonynak tartja, emelése mindenképpen indokolt. A 
Településfejlesztési Bizottság által javasolt 80 millió Ft-os keretösszeget támogathatónak 
tartja. 
 
Farkas-Gáspár Mónika: Tájékoztatást kért arra vonatkozóan, mely feladatok fognak 
elmaradni abban az esetben, ha a szükséges 110 millió Ft összegű igény helyett 80 millió Ft-
ot biztosít az önkormányzat a célra? 
 
Győri Ferenc: Jogszabály által előírt feladatokat nem fog kivenni a táblázatból. 
 
dr. Kovács András: A nyári karbantartás az épületek állagmegóvására, felújítására nem 
alkalmas. A keretből a tisztasági meszelések, karbantartás és apró javítási munkák 
végezhetők el. A bizottság a korábbiakban már tárgyalta a meglévő önkormányzati épületek 
felújítási ütemtervét, mely a képviselő-testület által nem lett megerősítve. Javasolta, hogy a 
bizottság kezdeményezze ennek ismételt napirendre vételét.  
 
Szakadáti László: A Településfejlesztési Bizottság ülésén döntés született arról, hogy a 44., 
46., és 85. sorokon szerepeltetett feladatokat a műszaki osztály átvesz ebből a keretből, 
melyek által csökken a program keretigénye. 
 
Sólyomvári Béla: Javasolta a nyári karbantartási keretösszeg 80 millió Ft-ban történő 
meghatározását. Tekintettel arra, hogy hozzászólás, javaslat nem volt, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta a javaslat elfogadását azzal, hogy a bizottság támogatja a listában 
44., 46., és 85. sorszámmal jelölt tételek felhalmozási kiadások között történő 
szerepeltetését.  
 
Szavazás:  
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

20/2019. (II. 20.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta Biatorbágy Város Önkormányzata 
2019. évi nyári karbantartási programjáról szóló előterjesztést és a kapcsolódó határozati 
javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testület felé azzal a kiegészítéssel, hogy a munkák 
elvégzésére összesen 80 millió Ft-ot javasol. Ez az eredeti tervhez képest 50 millió Ft 
többletköltséget jelent, melynek forrásaként az általános tartalékkeretet jelölte meg a 
bizottság. Javasolta továbbá a listában 44., 46., és 85. sorszámmal jelölt tételek felhalmozási 
kiadások között történő szerepeltetését. 
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5) Biatorbágy Város Önkormányzatának 2019. évi kommunikációs tervéről 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem érkezett, a 
vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

21/2019. (II. 20.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának 2019. évi kommunikációs tervéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta Biatorbágy Város Önkormányzata 
2019. évi kommunikációs tervéről szóló előterjesztést és támogatja a kapcsolódó határozati 
javaslat képviselő-testület általi elfogadását. 

 
6) Beszámoló a polgármesteri hivatal 2018. évi munkájáról 
 
Szakadáti László: Megítélése szerint a Hivatal a meglehetősen sokrétű feladatát alapvetően 
jól, becsületesen és lelkiismeretesen látja el. Köszönetet mondott a dolgozóknak az elvégzett 
munkájukért és úgy véli, megérdemli a hivatal ilyen értelemben a béremelést, hiszen ez a 
kettő egyben tekintendő.  
 
Farkas-Gáspár Mónika: Érdeklődött, van-e már az adóügyi osztályon olyan kolléga, aki 
kifejezetten a kintlévőség behajtásával tud foglalkozni? 
 
Benedek Marianne: Igen, a tavalyi év november elsejétől betöltésre került ez a státusz. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a beszámoló elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

22/2019. (II. 20.) határozata 
 

Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2018. évi munkájáról 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Polgármesteri Hivatal 2018. évi 
munkájáról szóló előterjesztést és támogatja a kapcsolódó határozati javaslat képviselő-
testület általi elfogadását. 
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7) A Viadukt SE kérelméről 
 
dr. Kovács András: Felhívta a figyelmet arra, hogy a költségvetés tervezete nem 
tartalmazza a kérelmet. 
 
Szakadáti László: Kérte, hogy a bizottság támogassa a kérelmet. 
 
Sólyomvári Béla: Kedvezőnek tartja a benyújtott finanszírozási konstrukciót. 
 
dr. Kovács András: Felhívta a figyelmet arra, hogy jelen pillanatban a pálya, amelyre 
vonatkozóan az egyesület pályakarbantartó gép vásárlása céljára támogatást kért, még nem 
valósult meg.  
 
Szakadáti László: Kérte a traktorbeszerzés önrészének összegét céltartalékba helyezni a 
műfüves pálya megépítéséig. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a konténer raktár beszerzésének támogatását a 
kérelmezett önrész összegével megegyezően az általános tartalékkeret terhére. Egyúttal 
szavazásra bocsátotta a pályakarbantartó gép önrész összegének általános tartalékkeret 
terhére történő céltartalékba helyezését, melynek felhasználási feltétele a kapcsolódó 
műfüves pálya megépítése. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

23/2019. (II. 20.) határozata 
 

A Viadukt SE kérelméről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Viadukt SE kérelméről szóló 
előterjesztést. A Bizottság a kérelmezett önrész összegével, azaz 590.131,- Ft-tal támogatja 
a konténer raktár beszerzését a Kolozsvári utcai sportcentrumban. A pályakarbantartó gép 
vonatkozásában a bizottság javasolta a kért önrész összegét, 3.245.720,- Ft-ot céltartalékba 
helyezni. Az összeg felhasználásának feltétele a kapcsolódó 60x40 méteres műfüves 
edzőpálya megépítése. Mindkét esetben forrásként az általános tartalékkeretet jelölte meg a 
bizottság. 
 
8) MLSZ pályaépítési programjában elnyert Iharosi műfüves félpálya kivitelezésével 

kapcsolatos többletköltségekről 
 
Sólyomvári Béla: Érdeklődött, mi az oka a 190 millió Ft többletköltségnek?  
 
Tarjáni István: Az eredeti döntés a pályaépítésről szólt, akkor még nem álltak rendelkezésre 
tervek arról, hogy milyen további elemeket kell építeni ahhoz, hogy ez a pálya 
megvalósításra kerüljön. A közműkiváltás, útépítés, támfal építés lettek most beárazva a 
tervek alapján. 
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Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a beruházás támogatásáról szóló „A” jelű 
határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

24/2019. (II. 20.) határozata 
 

MLSZ pályaépítési programjában elnyert Iharosi műfüves félpálya kivitelezésével 
kapcsolatos többletköltségekről 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az MLSZ pályaépítési 
programjában elnyert Iharosi műfüves félpálya kivitelezésével kapcsolatos 
többletköltségekről szóló előterjesztést és az „A” jelű határozati javaslatot elfogadásra 
javasolja a képviselő-testület felé. 
 
 
9) Biatorbágyi Általános Iskola kérelméről (Szily kastély udvar felújításhoz 

hozzájárulás) 
 

Sólyomvári Béla: Érdeklődött, hogy a kérelmezett összegre vonatkozóan van-e valamilyen 
konkrét javaslat? 
 
Czifra Zsuzsanna: Valóban nem jelölt meg forrást a kérvény benyújtásakor, melynek oka, 
hogy nem ismeri a képviselő-testület rendelkezésére álló lehetőségeket. Az iskola 
valamennyi lehetőséget igyekszik kihasználni arra, hogy az udvarát használható állapotba 
hozza, mivel az jelenleg használhatatlan. Az eredetileg bitumenes pályát szerették volna 
rekortán burkolatra cserélni, emellett 1,4 millió Ft értékben egy mászókaegyüttest építeni és 
a sarat murvaburkolattal megszüntetni. 
 
dr. Kovács András: Javasolta, hogy a bizottság a kérelem elbírálásakor forrásként vegye 
figyelembe, hogy az Oktatási és Kulturális Bizottság a költségvetési tervezet II/13. sz. 
táblázatából kiemelte – és céltartalékba vagy az általános tartalékkeretbe helyezését 
javasolta - az ifjúsági korosztály támogatási költségtervére szánt 14,5 millió Ft összeget, 
mely az ilyen jellegű támogatási kérelmek alapjául szolgálhat. Személyes javaslata, hogy ez 
a 14,5 millió Ft kerüljön átcsoportosításra egy tartalékkeretbe köznevelési intézmények 
támogatása vagy többletkérelmek támogatása címen. Ily módon pedig fedezetet tud nyújtani 
az általános iskola udvarfelújítására vonatkozóan. 
 
Sólyomvári Béla: 1,2 millió Ft támogatást javasolt a jegyző által említett keret terhére. 
 
Szakadáti László: Az udvarfelújítás céljára 1,5 millió Ft támogatást javasolt. 
 
Czifra Zsuzsanna: A javasolt pénzösszeg annyira kevés, hogy azzal érdemi változás nem 
fog bekövetkezni. 
 
Tarjáni István: Kérte, hogy az iskola határozza meg a konkrét feladatot műszaki tartalommal 
kiegészítve, mely alapján készítsen költségkalkulációt. Ezt követően keresse fel a 
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tankerületet, hogy járuljon hozzá az udvar felújításához. A tankerület megkeresését illetően 
felajánlotta személyes közreműködését is. 
 
Koleszár Kázmér: Javasolta, hogy a bizottság kérje fel az iskolát műszaki terv és 
költségbecslés elkészítésére, továbbá támogatás céljából elsőként forduljon a tankerülethez, 
majd annak ismeretében nyújtsa be ismételt kérelmét a bizottság felé. 
 
Tarjáni István: Úgy véli, hogy az iskola fogalmazza meg a feladatot, majd a műszaki 
megoldást a polgármesteri hivatal műszaki osztályának bevonásával állítsa össze. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta Koleszár Kázmér javaslatának elfogadását 
akként, hogy elsőként az általános iskola határozza meg az udvarfelújítással kapcsolatos 
elképzeléseit, majd a polgármesteri hivatal műszaki osztályának bevonásával készüljenek el 
a műszaki tervek. Az iskola és a polgármester egyeztessen a tankerülettel a tervek 
megvalósításához való hozzájárulás érdekében. Mindezt követően és a konkrét adatok 
ismeretében az általános iskola forduljon ismételten a bizottság és a képviselő-testület felé. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

25/2019. (II. 20.) határozata 
 

A Biatorbágyi Általános Iskola kérelméről (Szily-Fáy kastély udvarfelújításhoz 
hozzájárulás) 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágyi Általános Iskola 
kérelmét, mely a Szily-Fáy kastély udvarának felújítására irányul. A Bizottság kérte, hogy az 
iskola határozza meg a konkrét udvarfelújításra vonatkozó javaslatát, melynek műszaki terve 
a Polgármesteri Hivatal műszaki osztálya bevonásával készüljön el. Az elkészült tervvel és a 
kapcsolódó költségvetéssel a polgármester, illetve az általános iskola keresse fel a 
tankerületet az udvarfelújítás megvalósításához való hozzájárulás céljából, majd mindezek 
ismeretében kerüljön ismét napirendre a bizottság és a képviselő-testület felé.  
 
 
10) A Biai Református Gyülekezet kérelméről 
 
dr. Kovács András: A kérelem forrásaként javasolta megjelölni az Oktatási és Kulturális 
Bizottság javaslata alapján tartalékkeretbe áthelyezésre kerülő, jelenleg a költségvetési 
tervezet II/13. sz. mellékletében szereplő 14,5 millió Ft-os keretösszeget. 
 
Tarjáni István: Javasolta a kérelem bizottság általi támogatását. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó határozati 
javaslat elfogadását a kért 6 millió Ft összeggel, melynek fedezete a jegyző által javasolt 
keretösszeg. 
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Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

26/2019. (II. 20.) határozata 
 

A biai református gyülekezet kérelméről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a biai református gyülekezet 
kérelméről szóló előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-
testület felé azzal, hogy a biai református gyülekezet templomi padozat felújításának 
költségét 6 millió Ft-tal támogatja, melynek forrása a 2019. évi költségvetési tervezet II.13.sz. 
mellékletében Ifjúsági korosztály támogatási költségterve jogcímen szereplő 14,5 millió Ft. 
 

 
11) Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola kérelme az V. Papp Lajos Regionális 

Zongoraverseny támogatására 
 

Mester László: Jelezte, hogy az Oktatási és Kulturális Bizottság a kérelmet a Biatorbágy jó 
hírneve keret terhére támogatta. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó határozati 
javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

27/2019. (II. 20.) határozata 
 

A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola kérelméről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Pászti Miklós Alapfokú 
Művészeti Iskola kérelméről szóló előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra 
javasolja a képviselő-testület felé, miszerint támogatja a kérelemben szereplő összeg, azaz 
300 ezer Ft megítélését a Biatorbágy jó hírneve keret terhére. 
 
12) A Biatorbágyi Keresztyén Testvérgyülekezet támogatási kérelméről 
 
Tarjáni István: Javasolta a bizottságnak a kért összeg elfogadását. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását az általános tartalékkeret 
terhére. 
 
 
 



11 
 

Szavazás:  
 
A bizottság 2 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) nem hozott döntést a határozati javaslat elfogadását illetően, a szavazás 
eredménytelen. 
 
Sólyomvári Béla: A költségvetés megtárgyalása előtt rövid szünetet rendelt el. 
 
SZÜNET (16:23-16:44) 
 
13) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló rendelet 

elfogadásáról 
 

dr. Kovács András: A költségvetési rendelet értelmében az összevont mérleg alapján a 
2019. évi költségvetési bevétel 8.664.991.889,- forint, és a költségvetési kiadás szintén 
8.664.991.889,- forint összegben került megtervezésre. Így a költségvetési egyenleg 
értelemszerűen 0,- Ft, tehát nem tervez hiánnyal a költségvetés. Továbbiakban sem számol 
az önkormányzat likvid hitelkerettel, illetve fejlesztési jellegű hitellel. A II.7. sz. táblában 
olvashatók azon kiemelt projektek, amelyek megvalósulását kiemelten fontos feladatnak 
tartja az önkormányzat.  Ide tartozik az új óvodaépület, a Sándor-Metternich-kastély udvarán 
telepítendő sportcsarnok, a szakgimnázium megvalósítása, valamint a tizenhat tantermes 
iskola építéséhez kapcsolódó segítő feladatok. Az új feladatok tekintetében tavalyi évben 
több pályázatról is döntött a képviselő-testület, melyek tételesen felsorolásra kerülnek. A 
listában olvasható összegek mind a teljes bekerülési költséget tartalmazzák, tehát az önrészt 
és az igényelt támogatási összeget is. Az igényelt támogatási összegek természetesen a 
bevételi oldalon is tervezve vannak. Az általános tartalék összege 400 millió forintban került 
meghatározásra. A bizottság bérfejlesztésre vonatkozó fenti döntése alapján ez az összeg 
gyakorlatilag 174 millió forintra mérséklődne. A nyári karbantartás az általános 
tartalékkeretet további 50 millió forinttal csökkenti. A Viadukt SE részére megszavazott 3,8 
millió forint szintén a tartalékkeret terhére kerül elkülönítésre. A támogatási összegeknél 
pedig - amint azt már fentebb említette - 14,5 millió forint az Oktatási és Kulturális Bizottság 
javaslata alapján az általános tartalékkeretbe kerülne átvételre. 
 
Szakadáti László: Szeretné, ha a tavalyi évhez hasonlóan az üdülőterületek 
felzárkóztatására 25 millió Ft tervezési céltartalék elkülönítésre kerülne. Ezáltal a Peca-tónál 
megindulhat a geodéziai felmérés és egyéb tervezési előkészületek. A tavalyi tapasztalatok 
alapján talán 20 millió Ft-ra mérsékelhető ez az összeg. A beépítésre nem szánt telkek 
felzárkóztatásáról tavaly októberben a képviselő-testület koncepciót fogadott el, melynek 
alapján elkészült egy gyakorlati lépésekből álló felzárkóztatási terv, amelyek a bizottság 
anyagában szerepelnek. Ennek olyan szerteágazó és többoldalú vállalásai vannak, mint 
például a külterületek naprakész adatbázisának létrehozása, mely által elérhetővé válnak a 
jelenlegi tulajdonosok. Nagyon fontos az építési ellenőrzés és a mezőőr státusz létesítése. A 
Pátria pince fontos kulturális közösségi teret jelent a városnak. A geodéziai felméréseket 
kiemelten kell kezelni és nem is túl drágák. Gondoskodni kell a murvás dűlőutak 
használhatóságának fenntartásáról. Ez a gréderezés nem az egész területet, hanem a 
kritikusnak tűnő utcákat érintené. A felzárkóztatási tervben szerepel még a Pannon-tenger 
kincsei tanösvény tervvel rendelkező részének megépítése, mely 12 millió Ft-ra van 
beárazva. Feladatként jelenik meg az állattartásra szánt területek kijelölése. Nagyon értékes 
az az ifjúságnevelő program, mely közel hozza a természetet a gyermekekhez és ezáltal 
találkozhatnak a gyümölcs és zöldség, a szőlő és egyéb kultúrák közvetlenségével. Mindezt 
három mintakerttel tudná az önkormányzat biztosítani az oktatási intézmények számára, 
fenntartótól függetlenül. A felsorolt tételeket magába foglaló komplett program költségigénye 
90 millió Ft, így a külterület felkarolása a 20 millió Ft tervezési céltartalékkal kiegészülve 
összesen 110 millió Ft-ot igényel. A forrás biztosításához javasolta a tervezési költségek 
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csökkentését, melyek sok helyen szerepelnek a költségvetésben, összesen 150 millió Ft 
körüli összeggel. Ezen költségek egyharmadát javasolta elhagyni. Ezenfelül a helyi piac 203 
millió Ft önrészt kíván az önkormányzattól, halasztható és a településfejlesztési központ 
tisztességes kiművelési megtervezését is gátolja. Tehát a helyi piactól átcsoportosított 
önrész összege és a tervezési költségek egyharmada szolgálna alapul a nyári karbantartás 
50 millió Ft-jához, a beépítésre nem szánt területek fejlesztéséhez, a Katalin-hegy és a 
Peca-tó 20 millió Ft-os tervezési céltartalékához, valamint a 15 millió Ft játszótéri 
fejlesztéshez, illetve még marad is belőle. Ezenfelül kérte, hogy a külterület fejlesztése 
szövegesen is épüljön be a költségvetésbe. 
 
Farkas-Gáspár Mónika: Technikai észrevételt tett, miszerint rengeteg tábla a 2018. évi 
költségvetés nevet viseli. Ezenfelül több táblázat felett ezer Ft megjelölés szerepel, 
miközben az adatok forintban lettek megadva. Kérte mindezen eltérések korrigálását. 
Érdeklődött, hogy az I/13. sz. mellékletben az Ifjúságpolitikai program keretösszege 
mennyire terhelt döntéssel, illetve mekkora mértékben használható fel szabadon? 
 
dr. Kovács András: A Testvérvárosi Ifjúsági Nap a Városünnep pénteki kezdőnapjához 
kapcsolódó rendezvény költsége. Az ETNA minden évben megrendezésre kerül. A 
fennmaradó két tételről - úgymint KEF konferencia és az ifjúsági koncepció cselekvési 
tervéhez kapcsolódó feladatok - pedig konkrét döntés született. 
 
Farkas-Gáspár Mónika: Érdeklődött, mi indokolja a polgármesteri évértékelő 500 ezer Ft-
ban történő meghatározását? Tájékoztatást kért a II/13. sz. táblázatban szereplő Erkel 
Ferenc Kamarazenekar 15 millió Ft-os keretösszegéről. 
 
Mester László: A polgármesteri évértékelő az idei évben egy grandiózusabb, összefoglaló 
eseményt takar, az eddigiekhez képest más elképzelésekkel. Az Erkel Ferenc 
Kamarazenekar több tagja él Biatorbágyon, ezért szeretnének együttműködést kötni az 
önkormányzattal, melynek pénzügyi vonzata 12 millió Ft. Az Oktatási és Kulturális Bizottság 
tárgyalta és megszavazta a kérelmet, azonban a képviselő-testület előtt még nem volt 
napirenden. A fennmaradó 3 millió Ft a helyi zenei együttesek támogatási keretösszege. 
 
Farkas-Gáspár Mónika: Érdeklődött, mit takar az I/13. sz. melléklet III. 
Településüzemeltetési feladatok 1.6.pontjában a városfejlesztési (településépítészeti) tervek 
készítésére szánt 40 millió Ft? 
 
dr. Kovács András: Ez egy főépítész által meghatározott keretösszeg. 
 
Farkas-Gáspár Mónika: Az I/13. sz. melléklet V. pontjában található az Egészséges 
Biatorbágyért Program. Véleménye szerint annak több eleme is áttehető az Egészségház 
keretein belül a közelmúltban pályázati forrásból megalakult Egészségfejlesztési Iroda 
(továbbiakban: EFI) tevékenységei közé. Észrevételt tett, miszerint a II/7. sz. melléklet 2.4. 
pontjában a Jégcsarnok megépítése céljára 0,- Ft szerepel, míg a 42. oldalon található II/15. 
sz. mellékletben 2019. évre 185 millió Ft került betervezésre. Kérte ennek korrekcióját. 
 
dr. Kovács András: Egyetért azzal, hogy az EFI tevékenységi körébe áttehetők egyes 
egészségügyi feladatok. A Jégcsarnokra vonatkozó korrekciós javaslatot elfogadta. 
 
Koleszár Kázmér bizottsági tag 17:24 órakor távozott a bizottság üléséről. 
 
Farkas-Gáspár Mónika: Javasolta, hogy az Erkel Ferenc Kamarazenekar és a helyi zenei 
együttesek támogatása soron szereplő 15 millió Ft képviselő-testületi döntés hiányában 
kerüljön átcsoportosításra az általános tartalékkeretbe. A Városfejlesztési tervek készítése 
címen megjelölt 40 millió Ft-ból 20 millió Ft kerüljön az általános tartalékkeretbe. Támogatja 
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továbbá az alpolgármester által a külterületek fejlesztésére tett javaslatot, szintén a helyi piac 
terhére. Tehát mind szövegesen, mind pedig a pénzügyi soron is jelenjen meg a 
költségvetésben. Végül pedig az Egészséges Biatorbágyért Programon belül négy tétel, 
nevezetesen az elsősegélynyújtó tanfolyam, a Memória Caffé, a prosztata szűrővizsgálat, 
valamint az Egészségnap megszervezése és lebonyolítása kerüljön át az EFI 2019. évi 
tevékenységei közé, melyről az EFI vezetőjével történjen meg a szükséges egyeztetés. Az 
így felszabaduló 2.610 ezer Ft pedig kerüljön átcsoportosításra az általános tartalékkeret 
javára. 
 
Uzonyi Edit: A Karikó János Könyvtár egy külön kérelmet nyújtott be a költségvetéshez, 
melynek oka, hogy a kulturális közfoglalkoztatási program 2019. február 28-val véget ér. 
Ennek keretében három főt tudott az intézmény foglalkoztatni. Helyette szeretne másfél főre 
álláshelyet kérni, melynek éves költségvonzata 4,8 millió Ft, a bérfejlesztést figyelembe véve 
pedig további 0,5 millió Ft. Az intézmény másik kérelme a tárgyi feltételek fejlesztésére 
irányul 700 ezer Ft értékben, célja az irodabútor és a kölcsönző pultnál lévő bútorok cseréje 
a jogszabályi előírásoknak (adatkezelési törvény) megfelelően. 
 
dr. Kovács András: A létszám tekintetében a kieső három fő miatt mindenképpen megállja 
a helyét a többletkérelem, azonban a bútorcsere esetében vegye figyelembe az intézmény 
vezetője és a bizottság, hogy az általános tartalékkeretbe elég fajsúlyos összeg kerül 
bérfejlesztésre, amely tényt a többi intézmény is akceptálta.  
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és elsőként szavazásra bocsátotta Szakadáti László azon javaslatát, 
miszerint a tervezési költségek egyharmadával csökkenjenek az áltanos tartalékkeret javára. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 2 igen és 1 nem szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatta 
a költségvetésben szereplő tervezési költségek egyharmad résszel való csökkentését az 
általános tartalékkeret javára. 
 
Sólyomvári Béla: Másodjára szavazásra bocsátotta a helyi piac önrész összegének 
általános tartalékba való áthelyezését. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 2 igen és 1 nem szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatta 
a helyi piac fejlesztésére szánt önrész összegének általános tartalékkeretbe történő 
áthelyezését. 
 
Sólyomvári Béla: Harmadjára szavazásra bocsátotta Szakadáti László külterületek 
fejlesztésére vonatkozó javaslatcsomagját 90 millió Ft összegben. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 1 igen és 2 nem szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem 
támogatta a külterületek felzárkóztatását célzó javaslatcsomag költségvetésbe való 
beépítését. 
 
Sólyomvári Béla: Szavazásra bocsátotta Szakadáti László javaslatát, mely szerint az 
üdülőterületek felzárkóztatására 20 millió Ft összegben tervezési céltartalék kerüljön 
elkülönítésre. 
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Szavazás:  
 
A bizottság 1 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett (3 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) nem támogatta az üdülőterületek (Katalin-hegy, Peca-tó) felzárkóztatására 
vonatkozó 20 millió Ft céltartalék költségvetésbe való beépítését. 
 
Sólyomvári Béla: Szavazásra bocsátotta, hogy a játszótér fejlesztési keretösszeg 15 millió 
Ft-ban kerüljön meghatározásra az általános tartalékkeret terhére. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatta, hogy a II/7. sz. mellékletben szereplő játszótér fejlesztési keretösszeg 
15.000.000,- Ft-ban kerüljön meghatározásra az általános tartalékkeret terhére. 
 
Sólyomvári Béla: Hatodikként szavazásra bocsátotta Farkas-Gáspár Mónika azon 
javaslatát, miszerint az Erkel Ferenc Kamarazenekar és a helyi zenei együttesek 
támogatására szánt 15 millió Ft képviselő-testületi döntés hiányában kerüljön 
átcsoportosításra az általános tartalékkeretbe. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 2 igen és 1 nem szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatta, 
hogy a II/13. mellékletben feltüntetett Erkel Ferenc Kamarazenekar és a helyi zenei 
együttesek támogatására szánt 15 millió Ft – konkrét döntés hiányában - kerüljön 
átcsoportosításra az általános tartalékkeret javára. 
 
Sólyomvári Béla: Hetedikként szavazásra bocsátotta Farkas-Gáspár Mónika azon 
javaslatát, miszerint a Városfejlesztési tervek készítése címen megjelölt 40 millió Ft-ból 20 
millió Ft kerüljön áthelyezésre az általános tartalékkeretbe. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatta, hogy az I/13. számú mellékletben szereplő Városfejlesztési (településépítészeti) 
tervek készítésére szánt 40 millió Ft csökkenjen 20 millió Ft-ra, 20 millió Ft pedig kerüljön 
átcsoportosításra az általános tartalékkeret javára. 
 
Sólyomvári Béla: Következőként szavazásra bocsátotta Farkas-Gáspár Mónika azon 
javaslatát, miszerint az Egészséges Biatorbágyért Programon belül a négy megnevezett tétel 
kerüljön az EFI feladatai közé, melyről az EFI vezetőjével történjen meg a szükséges 
egyeztetés. Ennek eredményeképpen a felszabaduló összeg kerüljön átcsoportosításra az 
általános tartalékkeret javára. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatta, hogy az Egészséges Biatorbágyért Programon belül az elsősegélynyújtó 
tanfolyam, a Memória Caffé, a prosztata szűrővizsgálat, valamint az Egészségnap 
megszervezése és lebonyolítása kerüljön át az EFI idei évi tevékenységei közé, melyről az 
EFI vezetőjével történjen meg a szükséges egyeztetés. Az így felszabaduló 2.610 ezer Ft 
pedig kerüljön átcsoportosításra az általános tartalékkeret javára. 
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Sólyomvári Béla: Szavazásra bocsátotta a Karikó János Könyvtár kérelmét, mely a másfél 
fő státuszbővítésre, valamint a 700 ezer Ft értékű bútor beszerzésére vonatkozik, az 
általános tartalékkeret terhére.  
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatta 
a Karikó János Könyvtár státuszbővítési kérelmét, melynek költségvonzata 4,8 millió Ft, a 
bérfejlesztés megvalósulásával pedig további 500 ezer Ft. Ezenfelül támogatta a kért tárgyi 
eszköz fejlesztést 700 ezer Ft értékben. A feladatokra az általános tartalékkeret nyújt 
fedezetet. 
 
Sólyomvári Béla: Szavazásra bocsátotta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi 
költségvetéséről szóló rendelettervezet elfogadását a fent elfogadott módosító javaslatokkal 
kiegészítve. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

28/2019. (II. 20.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló rendelet 
elfogadásáról 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város 
Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről és annak indoklásáról szóló előterjesztést és a 
2019. évi költségvetésről szóló rendelettervezetet elfogadásra ajánlja a képviselő-testület 
felé az alábbi módosító javaslatokkal: 

- a költségvetési javaslatban szereplő tervezési költségek – melyek együttes összege 
nagyságrendileg 150 millió Ft – egyharmad részben kerüljenek elvonásra az 
általános tartalékkeret javára; 

- az önkormányzati szintű felhalmozási kiadásokról szóló II/7. sz. mellékletben 
szereplő helyi piac fejlesztésére szánt önrész összege, 203.491.800,- Ft kerüljön 
átcsoportosításra az általános tartalékkeret javára; 

- az önkormányzati szintű felhalmozási kiadásokról szóló II/7. sz. mellékletben 
szereplő játszótér fejlesztési keretösszeg 15.000.000,- Ft-ban kerüljön 
meghatározásra, fedezete pedig az általános tartalékkeret; 

- az átadott pénzeszközök, kiemelt feladatok részletezéséről szóló II/13. mellékletben 
feltüntetett Erkel Ferenc Kamarazenekar támogatására szánt 12.000.000,- Ft – 
konkrét döntés hiányában - kerüljön átcsoportosításra az általános tartalékkeret 
javára, valamint a fennmaradó 3.000.000,- Ft-ot kérte szintén az általános 
tartalékkeretbe helyezni; 

- az I/13. számú melléklet III. Település üzemeltetési feladatok fejezet 1.6. pontjában 
szereplő Városfejlesztési (településépítészeti) tervek készítésére szánt 40 millió Ft 
csökkenjen 20 millió Ft-ra, egyúttal pedig 20 millió Ft kerüljön átcsoportosításra az 
általános tartalékkeret javára; 

- az I/13. sz. melléklet V. 2. pontjában található Egészséges Biatorbágyért Programból 
az elsősegélynyújtó tanfolyam (140 ezer Ft), a Memória Caffé (870 ezer Ft), a 
prosztata szűrővizsgálat (1 millió Ft), valamint az Egészségnap (600 ezer Ft) 
megszervezése és lebonyolítása kerüljön át a biatorbágyi Egészségfejlesztési Iroda 
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(EFI) 2019. évi tevékenységei közé, melyről az EFI vezetőjével történjen meg a 
szükséges egyeztetés. Az így felszabaduló 2.610 ezer Ft pedig kerüljön 
átcsoportosításra az általános tartalékkeret javára; 

- a Bizottság támogatja a Karikó János Könyvtár státuszbővítési kérelmét 1,5 fővel, 
tekintettel a kulturális közfoglalkoztatási program megszüntetésére. Ennek 
költségvonzata 4,8 millió Ft, mely a bérfejlesztés megvalósulásával további 500 ezer 
Ft-tal kiegészül. Ezenfelül támogatja a kérelmezett tárgyi eszköz fejlesztést 700 ezer 
Ft értékben, melynek célja az irodabútor és a kölcsönző pultnál lévő bútorok cseréje 
a jogszabályi, adatkezelési előírásokat figyelembe véve. Mindezen feladatokra az 
általános tartalékkeret nyújt fedezetet. 

 
 
Sólyomvári Béla: Végül szavazásra bocsátotta a Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 
külön írásos ajánlását a költségvetés elfogadására vonatkozóan, a jogszabályi előírásoknak 
eleget téve.  
  
Szavazás:   
  
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:   
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

29/2019. (II. 20.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről –  
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság írásos véleményéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság a Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi 
költségvetési rendelettervezetét a bizottsági javaslatok figyelembevételével megalapozottnak 
találja és a képviselő-testület felé elfogadásra javasolja. 

 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, megköszönte a résztvevők munkáját és 
17:53 órakor a bizottsági ülést berekesztette.  
 

kmf. 

 

 Sólyomvári Béla  Farkas-Gáspár Mónika 
 bizottsági elnök bizottsági tag 
 
 


